
Obec Měchenice
Hlavní 4, 252 06 Měchenice

                                     Zápis ze zasedání zastupitelstva 24.5.2010 

Místo konání: obecní úřad.

Přítomni: ing. Petr Holub, MUDr. Jiří Maršálek, Tomáš Palatý, Přemysl Teska.
Omluveni: Petra Záňová, Monika Bustová, Čestmír Fanta.

Starosta ing. Petr Holub zahájil zasedání v 19 00 hodin a navrhl složení návrhové a mandatorní 
komise, Tomáše Palatého a Přemysla Tesku. Komise konstatuje, že jsou přítomni 4 zastupitelé a 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Program zasedání:
1.Žádost pana Drába o schválení kotviště.
2.Žádost paní Trnkové o podporu na výlet seniorů.
3.Žádost paní Přibilové o podporu dětského dne ve výši 3 000.- Kč.
4.Žádost Camp Měchenice, TJ SOKOL Měchenice o podporu dětského dne ve výši 10 000.-Kč.
5.Projednání závěrečného účtu.
6.Výběr nejvhodnější nabídky na realizaci projektové dokumentace na cyklostesku Vrané -
Měchenice- Štěchovice.
7.Informace starosty o výsledku šetření policie ČR o hospodaření obce, které proběhlo na základě 
udání MUDr. Gavlase.

Usnesení ze zasedání:
1.Žádost pana Drába byla schválena v jeho přítomnosti všemi hlasy.
2.Žádost paní Trnkové o podporu 7 000.-Kč na výlet seniorů – schváleno všemi hlasy.
3. a 4. OZ rozhodlo o podpoře 10 000.-Kč na podporu dětského dne s tím, že částku 7000.-Kč 
dostane TJ SOKOL Měchenice a 3 000.-Kč paní Přibilová za Dámský klub.
5.Starosta obce ing. Petr Holub seznámil zastupitele s hospodařením obce za rok 2009 a OZ tento 
závěrečný účet schválilo.Sočasně byl schválen nákup počítačového softwaru ve výši 3 000.-Kč, 
který je nutný pro komunikaci s Ministerstvem financí. 
6.Bylo otevřeno 7 obálek s nabídkou k projektové dokumentaci na cyklostezku Vrané-Měchenice-
Štěchovice. Zastupitelstvo pověřilo Tomáše Palatého k prostudování  všech sedmi nabídek a 
projednání smlouvy s nejúspěšnějším uchazečem. Podmínkou je, že v případě nesplnění termínu a 
podmínek dotace nebude smluvním partnerem fakturována žádná částka, ani proplaceny vzniklé 
náklady. Dokumentace mu byla předána.
7.Starosta informoval zastupitele o uzavření šetření Policie ČR, která nezjistila žádné pochybení v 
hospodaření obce a přečetl dopis, který je přílohou zápisu.

 

V Měchenicích 25.5.2010                                                                        MUDr.Jiří Maršálek
                                                                                                                     místostarosta

Ověřovatelé zápisu: Tomáš Palatý a Přemysl Teska

Příloha: Dopis starosty



VzhleVVVVVVVVVV
    
Tel/fax:       257 770 408 
E-mail:  mechenice@volny.cz                                       

V Měchenicích 24.května 2010

Otevřený dopis starosty Měchenic

Vážení spoluobčané a zastupitelé,
dovolte mi, abych Vás oslovil touto neobvyklou formou. Důvodem pro napsání těchto 
řádek je šíření lží, pomluv a udání po obci. Došlo to tak daleko, že bylo podáno na mě 
trestní udání na Policii ČR. Dnes, když píši tyto řádky, bylo jasně prokázáno, že k žádnému 
trestnému činu, přestupku ani pochybení nedošlo a Policie ČR vyšetřování uzavřela. Takové 
jednání, kdy jsou bezdůvodně napadáni, udáváni a zastrašováni zastupitelé a starosta, 
znesnadňuje jejich práci.  Mnohem nebezpečnější je však vytváření atmosféry udavačství, 
kdy se zase budeme bát svých sousedů a jeden druhého. Proto na tomto místě žádám pana 
MUDr. T. Gavlase, který udání podal, aby se mně a zastupitelům obce, za své jednání, 
veřejně omluvil.

 Protože se pomluvy týkají hospodaření obce, chtěl bych krátce vysvětlit,  co se za 
posledních 7 let v této oblasti událo. V tomto období jsme opravili všechen obecní majetek 
a začali jej využívat (Hasičská zbrojnice, obecní dvůr, sál). Dále jsme opravili povrchy 
silnic, odstranili škody po povodních (oprava schodů, opěrná zeď, koryto potoka V 
Dolečku,...), opravili a obnovili dešťové kanalizace, vybudovali internetovou síť, 
víceúčelové hřiště, opravili veřejné osvětlení, zavedli časté spojení autobusy PID, 
provádíme celoroční údržbu obce,.... Do dalšího období je připravena celá řada dalších 
projektů. Pro obec jsme za 7 let získali přes 20mil. Kč dotací. Obecní finance jsme 
ozdravili tak, že se  občané nemusí obávat krize, obec by přestála i krach státních financí 
(lidé se mohou ve složitých životních situacích  obrátit na obec o pomoc). Obecní majetek 
se zvýšil více jak 3x. Výnosy z hospodářské činnosti umožnily zakoupit budovu 
penzionu a prodejnu „Barvy laky“. Cílem této koupě bylo získat do budoucna další 
příjmy pro obec, ochránit obecní finance, podpořit rozvoj služeb a opravit zchátralé území 
při vjezdu do obce. V současné době jsou všechny rekonstruované obecní prostory 
využívány na 100% a hospodářská činnost přináší další peníze, které využíváme pro 
zlepšení života v obci (zpomalení dopravy, osvětlení přechodů,...). 

A tak se ptám, proč autoři petic, ve kterých se vyhrožuje trestními udáními, a která se také 
skutečně podala, se nepřišli informovat  u zastupitelů nebo osobně za mnou, rád bych jim 
vše podrobně a konkrétně vysvětlil. Ptám se, proč pan MUDr.  T. Gavlas a další nepřišli na 
zasedání, kde byli všichni zastupitelé, a na které byli mnou osobně pozváni. Jsem 
přesvědčen, že v tomto případě nešlo o zjištění pravdy, ale o praktiky, které vídáme v 
televizi z „vysoké politiky“. Jaké budou důsledky tohoto politikaření? Obec může v 
letošním roce přijít o 2,5 mil Kč na dotacích (oprava dalších silnic). Zaplatí snad tuto 
ztrátu autoři petice?  Ještě horší dopady to bude mít na rozhodování příštích zastupitelů, 
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kteří příjdou po nás. Místo, aby se diskutovalo, budou se podávat trestní udání.  

Vážení spoluobčané a zastupitelé, obracím se na Vás, protože se mi tato situace nelíbí a 
chtěl bych ji řešit tak, aby se obec i nadále rozvíjela ke spokojenosti všech občanů, aby 
každý měl užitek z rozvoje obce. Chtěl bych, aby ten, kdo je s něčím nespokojen, aby se 
mohl bez obav obracet na zastupitele a zastupitelé obce, aby mohli bez obav z pomluv 
komunikovat s občany. Pokud budete mít jakékoliv otázky (i ohledně hospodaření obce) 
nebo jiné problémy, můžete se na mne nebo na zastupitele kdykoliv obrátit, rád Vám 
odpovím a poradím. Toto jsem říkal na každém setkání s občany a nyní to znovu opakuji na 
tomto místě.

Vážení spoluobčané, nedopusťme, aby přišla doba, kdy se všichni budeme hádat, 
podezírat a udávat. Pamětníci znají, jak naši otcové bojovali, aby se Měchenice 
osamostanily. Věřte, že ani do budoucna nám nikdo nepomůže a co si nevybudujeme sami, 
nebudeme mít. Po 7 letech práce pro obec vím, že Měchenice mají velmi dobré podmínky 
stát se „výstavní“ obcí, kde bude příjemné žít. Děkuji všem za podporu a věřím, že lidé do 
budoucna k sobě vždy najdou cestu, jak se slušně domluvit.

Petr Holub, starosta obce


